
Vraag nr. 381 
van 20 september 2002 
van de heer FILIP DEWINTER

Airmiles  –  Regeling

In de Bondsrepubliek Duitsland kwamen een aan-
tal politici in opspraak nadat was gebleken dat ze
airmiles die bij dienstreizen waren vergaard, v o o r
privé-gebruik hadden aangewend.

1. Welke regeling hanteert de minister terzake ?

Neemt de minister in het kader van zijn dienst-
reizen deel aan frequent-flyerprogramma's of
andere regelingen waarbij airmiles kunnen wor-
den vergaard ?

Zo ja, komen deze airmiles ten goede aan het
kabinet van de minister, zodat er kan worden
bespaard op deze post in de begroting ? Over
hoeveel airmiles gaat het (sinds het begin van
deze legislatuur), tegen welke geschatte
waarde ?

2. Heeft de minister al bij dienstreizen vergaarde
airmiles voor privé-gebruik benut ? Over hoe-
veel airmiles gaat het (sinds het begin van deze
legislatuur), tegen welke geschatte waarde ?

3. Genoot de minister bij Sabena een "libre-p a r-
c o u r s s t a t u u t " , waardoor  –  voor privé-d o e l e i n-
den  –  gratis kon worden gevlogen ?

Geniet de minister bij SN Brussels Airlines een
gelijkaardig statuut ?

4. Welke regeling geldt voor kabinetsmedewer-
kers of andere medewerkers die de minister
vergezellen ?

Worden airlines toegekend aan het kabinet van
de minister of aan de medewerkers
i n d i v i d u e e l ? Over hoeveel airmiles gaat het,
sinds het begin van deze legislatuur ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan alle ministers
(Dewael vraag nr. 4 7 ; Stevaert nr. 3 8 1 ; Vo g e l s
n r. 2 8 4 ; Vanderpoorten nr. 1 4 5 ; Landuyt nr.
1 0 3 ; Dua nr. 3 0 4 ; Van Mechelen nr. 1 7 0 ; Va n
Grembergen nr. 1 5 2 ; Gabriels nr. 1 2 3 ; Va n-
hengel nr. 13).

Antwoord 

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Patrick Dewael, m i n i s t e r-p r e s i d e n t
van de Vlaamse regering.


